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írásbeli kérdés

„Történt-e jogszabálysértés a Postabank privatizációja során?" címmel a Házszabály 91 .
§ alapján kérdést kívánok benyújtani dr. László Csaba Pénzügyminiszter úr részére . A
kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Az utóbbi hetek sajtóértesülései szerint a Kormány, több ponton támadható privatizációs
ütemterve részeként értékesítette a Postabank Rt.-t. Az Orbán-kormány idején ismét
működőképessé tett hazai pénzintézetet az ERSTE Bank szerezte meg, az adásvétel
körülményei azonban a mai napig rejtve maradtak az érdeklődők előtt, amely találgatásokra
ad okot .

Az eljárás megindításának körülményei alapján felmerül annak gyanúja, hogy súlyos
törvénysértéseket követtek el az eljárás lebonyolítói azzal, hogy több ponton a tőkepiaci
törvény rendelkezéseibe ütköző módon jártak el .

Álláspontom szerint a tranzakció során együttesen - egymásra épülve - kell, illetve kellett
volna alkalmazni a Privatizációs törvény, a Gt. és a Tőkepiaci törvény vonatkozó
rendelkezéseit.

Ennek ellenére információim szerint nem került sor nyilvános ajánlattételre, amely a Tpt . 1 §
b.) pontjának, a VII . fejezetének, ezen belül különösen 68. §-nak a sérelmét jelenti .



Fentiek alapján kérdezem a T. Miniszter Urat, hogy a felsoroltak tények ellenére jogszerűnek
ítéli-e meg a Postabank privatizációjának lebonyolítását, illetve milyen intézkedéseket kíván
foganatosítani az esetleges törvénysértések kivizsgálása és szankcionálása érdekében?

Feltett kérdéseimre a választ írásban kérem .

Kelt Budapesten, 2003. október 24. napján
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